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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Alenka Verbanac (IDS-ISU) je na 21. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 29. studenog 2023. godine postavila 
vijećničko pitanje: 
 
„Moje je pitanje za pročelnicu Lukšić, a vezano za uređenje novog parka na Katurama. Naime, 
nedavno je Gradu Labinu dodijeljeno 350.000 eura bespovratnih sredstava za uređenje parka, 
od strane Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost. Zanima me kad će se početi s 
uređenjem parka odnosno kada je planiran završetak projekta. Čitala sam da se radi o velikoj 
površini od preko 20.000 m2 koji će se urediti u novu zelenu površinu u sam ulazak u grad. 
Sadit će se preko 8 tisuća sadnica i bilo je rečeno da će se projekt odvijati u fazama radi 
složenosti samog projekta. Zamolila bi pročelnicu, ako može o fazama projekta i konačnom 
uređenju parka i da li je u planu kakva prezentacija projekta za sve zainteresirane građane 
koje žele vidjeti kako će to izgledati i kada će zapravo biti gotovo. Ovom prilikom bi pohvalila 
Odjel za gospodarstvo koji je prijavio sam projekt na natječaj i dobio bespovratna sredstva. To 
su jako veliki iznosi i vjerujem da bi Grad jako teško toliko veliki iznos izdvojio za uređenje 
zelenih površina. Ako se sjetimo da je nedavno dobiveno čak i više od tog iznosa, mislim skoro 
400.000 eura za park šumu Pineta, to su jako veliki novci kojima se uređuje zelena površina 
samog srca našeg grada. Pohvale Odjelu za gospodarstvo i svima koji su bili uključeni u 
realizaciju projekta.“ 
   
Odgovor je na sjednici Vijeća dala Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje akata za gradnju Grada Labina: 
 
„Drago mi je da je vijećnica postavila ovo pitanje jer se radi o jednom zaista lijepom projektu, 
a mislim da smo uvijek radosni kada govorimo o uređenju javnih prostora, posebno onih 
prostora koji su dostupni svima jer to čini u biti jednu kulturu življenja i kvalitetu življenja u 
jednom gradu. Kao što je već vijećnica rekla, ovaj projekat je putem našeg Odjela za europske 
fondove prijavljen na natječaj Fonda za zaštitu okoliša. Projekat je prepoznat kao kvalitetan 
projekat i upravo zato je odlukom određeno da se od strane Fonda ovaj projekt financira u 
iznosu od 350.000 eura što čini nešto više od 55% ukupne investicije. Gradonačelnik je bio 
nedavno na potpisu ugovora u samom Fondu. Rok trajanja izvršenja ovog ugovora je 36 
mjeseci računajući od 16. lipnja 2023. godine. Upravo je u tijeku faza izrade projekta. Taj 
projekat će, osim zelenih površina sa sadnicama obuhvaćati i predlaganje drugih sadržaja 
unutar tog parka, od šetnica, sprava, bilo za odrasle, djecu, i druge sadržaje koje smatramo 
da bi se u ovom vremenu u kojem živimo trebali desiti na tom prostoru. Prije svega, to će biti 
jedna predivna zelena barijera prema glavnoj državnoj cesti i vjerujem da ćemo svi biti 



zadovoljni. Na pitanje da li će se projekat prezentirati, mi očekujemo da bi sama projektna 
dokumentacija trebala biti negdje sve spremno do polovice iduće godine. Kada budemo došli 
do nivoa idejnog rješenja, tada će se takvo rješenje prezentirati građanima. Prodiskutirati s 
njima, vidjeti njihove prijedloge da možemo uskladiti na način da zaista, kada ide u realizaciju 
da svi budu zadovoljni i da konačno kada on bude završen, svi skupa volimo i želimo doći u 
jedan takav prostor.“ 
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